
                                                                 Årsberetning for 2023. 

 

Bestyrelsen  

2023 blev desværre et år hvor vi ikke formåede at få helt styr på formandsposten. Det betød at der 

var mange møder omkring i byen vi måtte melde fra til. 

Kommunikation 

2023 blev også et år hvor vores kommunikationsansvarlige Pernille valgt at takke af, grundet nyt job. 

Heldigvis var vi så heldige at Ulla Nygaard meldte sig til dette job i bestyrelsen, og tusinde tak skal 

lyde fra os alle. 

Fundraiser 

Desværre fik vi ikke denne plads besat i bestyrelsen, men heldigvis var der en smule der alligevel 

valgte at donerer til os. 

Butikken 

Vi har i 2023 kørt med Jytte Hansen og Helle Sloth, og syntes egentligt at det er gået meget godt. 

Vi har klaret året igennem med stadig kun omkring 25 frivillige, og tak skal lyde herfra til alle de 

frivillige, ikke en eneste dag har vi måtte holde lukket.  

Ringsted natten var en kæmpe succes. Godt vejr, og vi havde annonceret salg af flyverdragter, det 

blev en kæmpe succes, så den tager vi nok igen i 2024. 

Vores omsætning i 2023 var på 660.000, så endnu engang kan vi være stolte over vores omsætning. 

Aktiviteter 

Lene Bolgan, blev fritaget fra de aktiviteter der ikke omhandlede: børne-festival, den rullende 

kagemand og ønsketræet. Og heldigvis stod der to x Marianne klar til at tage over, og der blev tænkt 

ud af boksen, og en del børn kom afsted i 2023. 

Sorø bio 

Sommerland Sjælland  

Lillebjerg gård 

Faxe kalkbrud 

Svømme billetter 

Hvad er visionen fremadrettet. 

Vi håber at 2024 bliver det år hvor vi kommer til at gøre os gældende i byen, og får tilført mange nye 

kræfter i bestyrelsen, som sammen kan nå helt nye mål. 

Vi skal stadig oprette den høje standard vi har i butikken, så kunderne bliver ved med at rose vores 

butik, og fortsat handle, og afleverer donationer. 

2024 vil også være et år hvor vi igen kører på fuld damp omkring aktiviteter for vores sårbare 

familier. 

Et andet fokusområde er at udbygge og vedligeholde de samarbejder vi har indgået. 

Bestyrelsen vil gerne sige STORT tak til alle frivillige, uden jer er det ikke muligt at drive denne 

lokalforening. 

Hermed indlader jeg beretningen til generalforsamlingens godkendelse. 



 

 

 


